
Запам’ятай!
Прийменники

похіднінепохідні
у, за, до складання непохідних 

прийменників:
задля = за + для

поєднання іменника або
прислівника з 
прийменником:

під час = прийменник + 
іменник  

перехід іншої частини 
мови в 

прийменник: 
коло (коло озера)

Похідні прийменники

з дефісом
з-, із- + прийменник

із-за лісу
з-поміж гір

окремо
непохідний прийменник + 

іменник / прислівник
у напрямку 

згідно з

разом
усі інші похідні

понад 
заради 
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